Clean Slate



Regardless of your past, your tomorrow is a clean slate.—Zig Ziglar

We must be willing to get rid of the life we've planned, so as to have the life that is waiting for us. The old skin has to be shed before the new one can come.

—Joseph Campbell

You have a clean slate every day you wake up. You have a chance every single morning to make that change and be the person you want to be. You just have to decide to do it. Decide today's the day. Say it: this is going to be my day.

—Brendon Burchard

Sometimes I succeed, sometimes I fail, but every day is a clean slate and a fresh opportunity—Gretchen Rubin

If you have made mistakes, even serious ones, there is always another chance for you. What we call failure is not the falling down, but the staying down.—Mary Pickford

So yesterday you fell off the wagon? Or maybe you blew your diet? Or lost your temper and shot off your mouth? Well, that was yesterday. Today is a brandnew day with a clean slate, so forget yesterday!—Abigail Van Buren

I love the big fresh starts, the clean slates like birthdays and new years, but I also really like the idea that we can get up every morning and start over.

—Kristin Armstrong

There is something beautiful about a blank canvas, the nothingness of the beginning that is so simple and breathtakingly pure. It's the paint that changes its meaning and the hand that creates the story. Every piece begins the same, but in the end they are all uniquely different.—Piper Payne

Each new breath and moment is a gift. We can choose to start with a clean slate in the here and now.—K.J. Kilton

It's never too late to be who you might have been.—George Eliot



www.motivatedmagazine.com

صفحة جديدة

بغض النظر عن ماضيك، غداً سيكون صفحة جديدة - زيغلار زيغلار

يجب أن نكون على استعداد للتخلص من الحياة التي خططنا لها، لكي نعيش الحياة التي تنتظرنا. الجلد القديم يجب أن يزال قبل أن ينمو الجلد الجديد. - جوزيف كامبل

كل يوم تستيقظ فيه هو صفحة نظيفة. لديك فرصة في كل صباح لتصنع التغير وتكون الشخص الذي تريد أن تكونه. عليك فقط أن تقرر ذلك. قرر اليوم. قُل: سيكون هذا يومي. بريندون بورشارد

في بعض الأحيان أنجح، وأحياناً أفشل، ولكن كل يوم هو لوحٌ ابيض وفرصة جديدة-غريتشن روبين

حتى لو كانت أخطاؤك خطيرة هناك دائماً فرصة أخرى. الفشل ليس في السقوط وإنما في البقاء في الأسفل. - ماري بيكفورد

هل سقطت البارحة من العربة ؟ أو ربما كسرت نظامك الغذائي؟ أو هل فقدت أعصابك وتفوهت بأمور غير لائقة؟ حسناً، كان ذلك بالأمس. اليوم هو يوم جديد كلياً، صفحة بيضاء، لذلك إنسى الأمس! - بيغيل فان بورين

أحب البدايات الجديدة، الصفحات البيضاء مثل أعياد الميلاد والسنوات الجديدة. ولكنني أحب أيضاً فكرة أنه يمكننا النهوض كل صباح والبدء من جديد.- كريستين ارمسترونج

هناك شيء جميل متعلق بقماش الرسم الفارغ، البساطة والنقاء في فكرة عدم وجود شيء في البداية. إنه الطلاء الذي يغير معناها واليد الذي تصنع القصة. كل قطعة تبدأ متشابهة، ولكن في النهاية تكون جميعها مختلفة بشكل فريد. - بايبر باين

كل نَفَس ولحظة جديدة هي هدية. يمكننا أن نفتح صفحة جديدة هنا والآن. - كيه جيه كيلتون

لم يفت الآوان لتصبح ما أردت أن تكونه. - جورج اليوت

